



In recent years, Fu Hong Society has actively promoted ESG. Our "ESG Forum" took place on 16 January 2025, at the CIC-Zero Carbon Park. The event attracted enthusiastic participation from professionals in various fields and community members. They gathered to discuss the importance of ESG, how to strengthen the relationship between business and community, and the collaboration between enterprises and non-profit organizations to promote sustainable social development.

During the forum, we invited several distinguished guests to share their insights, including Mr. CHAN Wai-wai, Fletch, Commissioner for Rehabilitation, Labour and Welfare Bureau; Mr. CHENG Lei, Stanley, Executive Vice President of The Hong Kong General Chamber of Small and Medium Business and Chairman of the ESG Committee; Mr. WONG Kwong-yiu, Ricky, MH, Vice Chairman and Managing Director of Wheelock Properties Limited; Dr. Szeto Wing-fu, Ricky, CEO and Executive Director of Hung Fook Tong Group Holdings Limited; Ms. Phoenix Hau, Sustainability Manager of Ocean Park Hong Kong and Dr. Shum Chun-Tat, Terence, Acting Head of Social Sciences of Hong Kong Metropolitan University, who moderated the interactive discussion session. The guests shared their valuable experiences in ESG practices and explored the responsibilities that corporations hold in the society today.

The forum covered various aspects of ESG, including how companies can effectively integrate environmental responsibilities into their daily operations. It also covered how to promote a

# ESG 研討會

近年，扶康會積極推動 ESG 概念，並於今年 1 月 16 日在建造業零碳天地舉辦扶康會「ESG 研討會」。是次活動吸引了來自不同領域的專業人士和社會各界的熱情參與，共同探討 ESG 的重要性，如何加強企業與社區之間的聯繫，以及企業與非牟利機構合作來推動社會可持續發展的方法。

在研討會中，本會邀請了多位星級嘉賓作分享，包括主禮嘉賓勞工及福利局康復專員陳偉偉先生、分享嘉賓香港中小型企業總商會常務副會長兼 ESG 委員會主席鄭蕾先生、會德豐地產副主席兼常務董事黃光耀先生 MH、鴻福堂集團控股有限公司行政總裁兼執行董事司徒永富博士、香港海洋公園可持續發展經理侯龔烟女士及互動討論環節主持人香港都會大學人文社會科學院社會科學系署理系主任岑俊達博士。席間，各嘉賓分享在 ESG 實踐中所獲得的寶貴經驗，並探討企業在當前社會中所承擔的責任。研討會內容涵蓋 ESG 多個方面，包括企業如何有效地將環境責任融入日常經營、如何推動友

善職場、如何提升社會責任感，以及如何建立良好的治理結構。與會者積極參與，並通過互動討論環節互相交流，不僅增進了知識上的分享，也促進不同領域之間的合作機會。

此外，我們特別在中場休息時間，為參加者提供由毅誠工場精心製作的康姨曲奇，搭配扶康會賽馬會石圍角工場服務使用者調製的手沖咖啡。讓大家在輕鬆的氛圍中享用美味的點心，同時亦為參加者提供一個絕佳的交流平台。

每一位嘉賓的精彩分享和深刻見解提升了參加者對 ESG 理念的認識，也促進了企業、社區及機構之間的合作夥伴關係，為未來的可持續發展奠定了良好的基礎，攜手推動 ESG 理念。

# ESG Forum



friendly workplace, enhance social responsibility, and establish effective governance structures. Participants actively engaged in discussions, exchanging ideas to enrich knowledge sharing but also to foster collaboration opportunities across different fields.

During the break, we provided participants with delicious cookies made by Madam Hong's Bakery. These cookies were paired with hand-brewed coffee made by service users of the Jockey Club Shek Wai Kok Workshop of the Fu Hong Society. This allowed everyone an excellent opportunity for networking and informal ideas exchange.

The insightful sharing and profound perspectives from each guest enhanced participants' understanding of the ESG concept. In this collaborative partnership, corporations, communities, and organizations lay the groundwork for sustainable development in the future. It also promoted the ESG concept.

